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Distribution  www.laget.se  SK Iron (Fotbollssektionen) 

 Detta protokoll innehåller även anteckningar från 2023-09-20 Ansvarig/Klart 

1. Mötet öppnas  

2. Genomgång av tidigare protokoll  

 Genomgång av tidigare protokoll görs vid respektive punkt.  
Kursiv text avser tidigare protokoll. 

 

   

3. Ansvarsområden för lagen  

 Newbody är igång. P10 är ansvariga. 
Behöver komma igång tidigare framöver, innan fotbollssäsongen är slut.  

 
MH 

 Lagföräldrar som hjälper till med olika uppgifter i lagen. 
Information behöver ses över, information ledare, ligger under laget.se. 

 
AH/IA 

4. Fotbollsskolan  

 • Reklamen har tagits ner.  

• Det behövs fler vuxna som rör sig omkring och har yttersta ansvaret.  

• En arbetsgrupp inför nästa säsongs planeringen behöver tillsättas. 
 

 
 
IA/ 

 Se över om betalning till ledarna för fotbollsskolan kan ökas. I år var det 2 ungdomar men det 
skulle vara bra om det kan vara 2 vuxna och 2 ungdomar. Hur ser ekonomin ut till nästa år? 

 
ML 

5. Domarfrågor  

 Tränarna behöver kontakta domarna tre dagar innan match, stöttning och peppning. Tas upp 
under ledarmötet. 

MH 

6. Utbildningsfrågor  

 Tränarutbildning kommer ske under ht23, 8-10 personer som visat intresse.  
P11 har inga tränare till nästa säsong. Det är många som redan tränar andra lag och kan vara 
ett skäl som gör det svårt att få någon ny tränare till P11. Anmäler sig ingen som tränare 
kommer Magnus att bli tränare till P11 och lämnar ordförandeposten i styrelsen.  

 

 Magnus kommer att lämna ordförandeposten i styrelsen för att bli tränare för P11. 
Några personer har gått och några personer kommer gå grundtränarutbildning innan årets 
slut. 

MH 
IA 

7. Material  

 • Avtal med XXL gäller till nästa säsong. Se över avtal med alla.  

• 3 kärror för transport till och från planerna står i fotbollsförrådet.  

• Bollpump finns på plats. 

• Hyllor finns i förrådet. 

• Hjulen på fotbollsmålen är borta – felanmälan är gjord till Uppsala kommun.  

 
 
 
 
EK/FB 

 Klagomål om att nya bollarna måste pumpas innan träning, luften går ur. Kontakt behöver tas 
med XXL.  

ML/ 
Johanna Kansliet 

8.  Förrådsfrågor  

 • KS önskar få ett av förråden på gaveln av fotbollslokalen. Ena kallas bandyförrådet. 
Bandyförrådet är fotbollsskolans förråd. Förråden ses över om det finns plats, 
återkommer med besked efter översyn.  

• Hål i taket på förråd behöver åtgärdas. En offert har inkommit på att laga hål i taket, 
mer ekonomiskt att byta hela taket.  
Förfrågan om det finns fler som kan skicka in offert. 

 
 
 
MH 

 Anna kommer skicka mail till Roos Bygg & Plåtarbeten och till Lindbergs Tak & Plåtslageri 
gällande offertförfrågan om att laga ett förrådstak.  
Ny huvudsponsor är Lindbergs Tak & Plåtslageri. Den gamla huvudsponsorn ska tas bort från 
tryck mm.  

AH 
 
ML 

9.  Kioskfrågor  

 Magnus meddelar kioskansvarig att vattnet måste stängas av.  ML 

10. Information från ungdomsansvarig  

 • Har alla som hanterar barn som är äldre än 15 år och under 18 år lämnat in ett 
belastningsregisterutdrag från Polismyndigheten? Johanna på kansliet har en lista.  

• Meddelande om belastningsregisterutdrag lämnas ut under april och därefter en 
påminnelse. Funktion i Laget?  

AH 
 
 
 
IA 

Närvarande: 
Magnus Holmstam, Mathias Lindberg, 
Helen Kyller Mård,  Malin Engdahl, 
Isabelle Andersson och Anna Hazard 

 
 

Frånvarande:  

Kansliet/Johanna Malmberg, 

Ella Kjaer och Fanny Bergström 

 

about:blank
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• Utdrag från belastningsregister ska visas upp till Johanna på kansliet. Gäller alla 
tränare över 18 år som tränar barn under 15 år. Visas inte belastningsregistret upp 
kommer man inte få träna. 

• SISU-information – mycket information finns och har inkommit.  

• P11- tränarna kommer sluta och ny tränare behövs inför nästa säsong. Information 
om förfrågan kommer skickas ut om det finns något intresse att träna P11. 

MH 
ML 
 
 
IA/FB/EK 

 • Ledarstödjare kommer sökas av Isabell och Anna, bidrag. IA, AH 

 Utdrag gällande belastningsutdrag ska lämnas in till kansliet under april 2024. Ny funktion 
finns att skicka in utdraget digitalt vilket förespråkas. 

 
IA, AH, Kansliet 

 Anna, Isabell och Daniel blir ledarstödjare, projekt via SISU. IA, AH 

11. Information från senioransvarig  

 Information hur läget är i seniorlaget – möte bokas in med ansvariga.  
Information från senioransvariga om hur läget ser ut just nu i laget. 

FB/EK/IA/ML 

 Möte med ansvariga i seniorlaget är genomfört och Magnus kommer ha ett nytt möte med 
spelarna i damlaget. 

ML 

 Lagfrågor övrigt  

 Tränarstaben F08-09 kommer sluta, oklart hur många spelar som kommer fortsätta. IA 

 Isabell informerar att två spelare kommer gå till IK Sirius. 
Magnus kommer boka in ett möte med F0809. 

IA 
ML 

 Ledarmöte är den 25/10 kl 18.30 på dansbanan, Björklinge 
Projektor behövs till dansbanan. Anna och Isabell kollar om det finns. 

ML 
AH/IA 

 Inköp till ledarmötet ordnas av Malin. ME 

13. Planer och anläggning  

 • Uppstartsmöte med kommunen kring skötsel behöver bokas. 

• Undersöker var det finns vattenposter. 

• Plank i båsen vid A-planen är trasiga, felanmälan till Uppsala kommun.  

• ML har inte tagit kontakt med Uppsala kommun gällande planerna återkommer med 
besked. 

• Skyltar behöver ses över och rensas. 

ML 
ML 
ML 
ML 

 Magnus har haft kontakt med Uppsala kommun och det går inte att bevattna planen så länge 
det inte finns vattenutkast. Kommunen kan se till att det kommer jord och gräsfrön. Frågan får 
vila till nästa säsong.  
KS uppdaterar en ny skylt. 

MH 
 
 
MH 

14 Ekonomi  

 Budgeten ser bra ut. ML 

 Nytt budgetmöte planeras. ME/ML 

15.  Kansliet  

   

16. Årshjul  

 Ledarmöte 
Budgetmöte 

 
 

17. Frågor till och från KS  

   

18. Laget.se  

   

19. Övriga frågor  

 Ledarmöte bokat onsdag den 25 oktober kl 18.30 på dansbanan (Björkis). Digital enkät under 
mötet. 

 

20. Nästa möte  

 Nästa ordinarie styrelsemöte måndagen den 20 november kl 18:30  i klubblokalen.  ML 

21. Möte avslutas  

 

Vid protokollet:   Justerat av: 

______________________  _____________________ 

Helen Kyller Mård  Magnus Holmstam 


